
Algemene verantwoording 
 
Lieve DWARSers, 
 
Het afgelopen half jaar is echt heel snel gegaan! Ook dit tweede half jaar stond voor ons in het teken 
van campagne voeren. En dat maakte dit jaar voor ons ook heel uniek.  
 
Na een hele intense campagne voor de Tweede Kamer verkiezingen hadden we tijdens de 
kerstvakantie echt even de tijd nodig om weer op adem te komen. Daar waren we sinds onze eerste 
dag als bestuur bijna dagelijks mee bezig geweest.  
 
Na de kerstvakantie pakten we de draad weer op en zaten we ook met ons hoofd bij de 
voorbereidingen voor de Europese verkiezingen die er aan zaten te komen.  
In Groningen hebben we voor beide verkiezingen een super goed resultaat  behaald, daar zijn we 
ontzettend trots op. Hoewel de campagnes veel gezelligheid en enthousiasme met zich mee 
brachten, is het wel jammer dat een aantal van de vele ideeën die wij als bestuur hadden niet 
helemaal gelukt zijn. 
 
Zeker omdat we het afgelopen half jaar nog maar met zijn vieren waren, betekende dat ook dat we 
allemaal wat meer taken op ons moesten nemen om alles tot een goed einde te kunnen brengen. 
Dat heeft op sommige momenten best veel van ons gevraagd om iedere week een activiteit te doen 
én daarnaast nog een campagne, maar mede door de fijne onderlinge samenwerking en ook het 
goede contact met onder andere de Raad van Advies, hebben we ervoor kunnen zorgen dat het nooit 
teveel werd. 
 
Over het algemeen zijn we daarom tevreden met het jaar dat we hebben gehad 
 
 
 
  



Verantwoording voorzitter 

 

Lieve DWARSers, 

 

Zoals in de algemene verantwoording werd gezegd, hebben we een heel druk jaar gehad. Twee 

campagnes in een jaar was niet iets wat ik van tevoren had verwachten en dat was ook niet altijd 

even makkelijk. Toch ben ik tevreden met het jaar dat we hebben gehad. Als voorzitter heb ik samen 

met Hendrik nog een persbericht geschreven rondom de miljoenensubsidie voor Airport Eelde vanuit 

de Provinciale Staten. In eerste instantie wilden we de JS daar ook bij betrekken maar die besloten 

daar van af te zien.  

 

Ook heb ik in april nog het woord mogen doen bij een debat van Lijst Sterk tegen de JD en Student en 

Stad over onderwerpen rondom studentenwelzijn.  

Ik ben voor de rest, gezien het feit dat veel van onze tijd naar de campagne is gegaan, tevreden met 

de hoeveelheid uitingen die we hebben kunnen doen, ook online. Zeker rondom het 

studentenprotest bij de RUG heb ik een aantal interviews gedaan en zijn we daar ook vaak aanwezig. 

 

Terugkijkend op dit drukke, drukke jaar wil ik Daniël, Hendrik en Pieter ook super bedanken voor alle 

mooie en leuke momenten van dit jaar. De wekelijks bestuursvergaderingen waren altijd heel erg 

leuk en we hebben er ook flink wat af gelachen, maar het was daarnaast ook een hele fijne plek waar 

we ook alles konden delen over wat ons persoonlijk bezig hield. Dat was voor mij heel waardevol en 

daar ben ik jullie dankbaar voor. 

Ook wil ik echt een shout out doen naar de Raad van Advies die ons het hele jaar door heeft 

geholpen met al onze vragen. Femke, Ilse en Sophie, jullie waren fantastisch!! 

 

 

  



Verantwoording Secretaris/Organisatie & Leden 

Moi eem DWARSers! 

Zo, wat is dit jaar toch wel snel voorbij gegaan. Ik weet nog dat ik op mijn stageplek mijn 
sollicitatie brief voor mijn originele functie (Organisatie & Leden) schreef. Ondanks mijn onvrede 
over sommige beleidspunten van onze moederpartij, voel ik nog steeds erg veel trots dat ik het 
afgelopen jaar DWARS Groningen heb mogen vertegenwoordigen! Het was soms even zoeken, 
maar samen met mijn mede bestuursleden heb ik wel enorm veel geleerd en vooral veel plezier 
gehad. 

In het eerste half jaar was ik alleen Organisatie & Leden, ik was vooral bezig met contacten met 
leden krijgen en andere taken binnen het bestuur overnemen zodat de anderen zich meer 
konden focussen op de nationale verkiezingen. Deze verkiezingen brachten af en toe de nodige 
spanningen mee en dit bracht soms ook wel moeilijke situaties. Daarnaast zat ik er met mijn 
studie niet lekker in mijn vel wat het soms nog moeilijker maakte. Ik had veel ambitieuze 
plannen voor DWARS, maar door de verkiezingen vielen die eigenlijk in het water. 

Door het wegvallen van de vorige secretaris, vanwege privé omstandigheden, nam ik vanaf 
januari ook deze functie op mij. Dit omdat ik een tussen (half) jaar nam. Het was weer even 
zoeken, maar inmiddels heb ik mijn weg binnen de secretaris rol redelijk gevonden. Het 
vervelende was wel dat ik door de nieuwe functie voor mijn gevoel ‘opnieuw' moest beginnen en 
het daardoor allemaal wat langzamer voelde. Ik wil Ilse bedanken voor het overnemen van de 
Instagram, aangezien social media geen sterk punt van mij is. Dit heeft mij dan ook veel 
werkdruk weg genomen. 

Door de dubbele functie is mijn contact met leden wel wat weggezakt en heb ik het gevoel dat ik 
beide functies niet optimaal heb kunnen uitvoeren, dit vind ik jammer.  

Er is een verenging brede trend gaande waar afdelingen minder actieve leden hebben, dit merkte 
ik ook bij Groningen. Wellicht mede door de twee verkiezingen was de opkomst bij activiteiten 
buiten campagne om soms toch wat laag. Dit merkte ik ook bij de commissies die af en toe wat 
stiller kwamen te liggen. Hoewel begrijpelijk, is dit toch wel jammer en iets waar het volgend 
bestuur goed naar moet kijken. Want zonder leden, hebben we heen afdeling!  

De afgelopen maand ben ik betrokken geraakt bij de bezetting op het Harmonieplein. Als nog 
heb ik geprobeerd mijn DWARS functies zo goed mogelijk uit te voeren. Ik denk dat dit gelukt is, 
ook al ben ik daar door niet actief geworden bij de campagne. 

Ik wil iedereen bedanken voor de gezelligheid tijdens de activiteiten en met name Femke en Ilse 
voor het ondersteunen bij de secretaris rol. Ook wil ik de Raad van Advies bedanken voor het 
(on)gevraagde advies van het afgelopen jaar! 

Met linkse groeten, 

Daniël 

  



Verantwoording penningmeester 
 
Lieve DWARS’ers, 
Net zoals bij de anderen, is dit bestuursjaar wat anders verlopen dan ik had verwacht. 
Dingen gingen niet altijd even soepel als ik had gehoopt, of zo snel als ik had gehoopt. 
Ondanks dit is het goed gelukt om de financiën goed op peil te houden. 
De campagnes hebben centraal gestaan voor dit bestuursjaar, en hebben daarmee ook veel 
invloed gehad op mijn taken als penningmeester. In mijn verantwoording op de winter AAV ben 
ik hier al op ingegaan, dus ik laat het hierbij dat er daarbij ups en downs zijn geweest. 
We hebben dit jaar wel een kleinere bijdrage gekregen van landelijk. Ondanks dit is het 
gelukt om redelijk met de financiën om te gaan. Er blijft nog genoeg over voor het laatste 
halfjaar. 
We hebben nog steeds een goede KasCommissie op onze afdeling die mij op meerdere 
momenten goed heeft geholpen met vragen die ik had. Omdat het voor twee KasCo leden al hun 
derde jaar is in de commissie, is het tijd dat er twee nieuwe leden erbij komen. Ik heb het volle 
vertrouwen dat zij een goede aanvulling zullen zijn in de commissie. 
Ondanks de drukte dit jaar heb ik genoten van het werk wat ik heb gedaan samen met de 
andere bestuursleden en de KasCommissie. Het was zoals ik heb genoemd in het begin wel wat 
hectisch door de campagne die snel opgezet moest worden, waardoor niet alles op schema 
gedaan kon worden. Wel hebben we twee mooie campagnes op kunnen zetten, en daar alles uit 
proberen te halen. En tussen de twee verkiezingen door zijn er een tal van gezellige en 
inhoudelijke activiteiten opgezet die (volgens mij) goed zijn gevallen. 
Ik wens het volgende bestuur, en vooral ook de volgende penningmeester, veel succes en 
sterkte met hun bestuursjaar! 
Groetjes, 
Pieter 
  



Verantwoording politiek secretaris  

Hoi lieve DWARSers! Wat een jaar was het. Een jaar met veel pieken en dalen. Ik heb enorm 
genoten van mijn bestuursjaar bij de beste afdeling van DWARS. Ik heb enorm veel kunnen leren 
en nieuwe mensen leren kennen. Soms was het wel ontzettend druk, met name tijdens 
verkiezingstijd, maar daar kwam ook veel gezelligheid bij! 

Tussen de campagnes van de Tweede Kamer en het Europees Parlement viel het voor mij wat 
stil, maar ik heb wel LinksLullen over de Waddenzee opgepakt wat een groot succes was! 
Daarnaast heb ik samen met Benide nog een persbericht geschreven over Groningen Airport 
Eelde – die helaas niet echt is opgepakt door de media. Verder hadden we met de PolitiCie nog 
een project over een mooi verhaal tussen een inwoner en een vluchtelingengezin, maar vanwege 
persoonlijke omstandigheden heeft dit geen doorgang kunnen vinden.  

Het eind van het bestuursjaar in teken van de Europese verkiezingen. We hebben in Groningen 
en Nederland een erg mooi resultaat behaald, we zijn de grootste! Ook deze campagne hebben 
we samen met de JS gedaan. Hoewel de campagne niet altijd even lekker liep en we er 
misschien meer uit hadden kunnen halen hebben we wel veel leuke dingen gedaan deze 
campagne zoals een Linkse Slinger met Elmar Smid, stekje voor gesprekje en nachtcampagne.  

Al met al heb ik een leuk en druk jaar gehad en ik wil jullie bedanken voor dit fantastische jaar. In 
het bijzonder wil ik mijn bestuursleden, de Raad van Advies en de leden van het campagneteam 
bedanken, jullie zijn geweldig! 

 


